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 Z á p i s  
 

 

z 21. zasedání Zastupitelstva města Sušice konaného dne 15. září 2021 v 16.00 hodin 

v budově kina v Sušici 

 

 

Přítomni:  starosta města: Bc. Petr Mottl 

místostarosta města: František Jelínek 

      členové zastupitelstva města v počtu: 19 

             tajemník: Mgr. Petr Novák 

             ostatní přítomní v počtu: 25 

Omluveni: Pavel Javorský 

 

 

 

1.  Zahájení 

2.  Volba návrhové komise  

3.  Volba ověřovatelů zápisu 

4.  Kontrola usnesení 

5.  Sušická nemocnice s.r.o. ústní informace jednatele 

6.  Poskytnutí účelových dotací 

7.  Rozpočtová opatření 

8.  Přijetí dotace pro město Sušice – JSDHO Sušice, Volšovy a Chmelná 

9.  Spolek přátel Sušického dětského sboru – žádost o dotaci 

10. Založení spolku Otava.Fun z.s. 

11. Schválení změny podkladu pro poskytování dotací z rozpočtu města Sušice 

na rok 2021 

12. Majetková agenda 

13. Pecha Kucha Night Sušice – architekt města  

14. Diskuse 

15. Závěr 

 

 

J e d n á n í: 

 

 

1. Zahájení  
Dvacáté první zasedání Zastupitelstva města v Sušici zahájil a řídil starosta města Bc. Petr 

Mottl. Dále pan starosta přivítal všechny přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční 

většina členů zastupitelstva a proto je schopno přijímat usnesení.  

V úvodu jednání starosta města oznámil smutnou zprávu o úmrtí dlouholetého zastupitele 

MUDr. Rudolfa Voldřicha a uctil jeho památku minutou ticha. 

 

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen dne 4. 8. 2021 a nebyly k němu vzneseny 

námitky. Program jednání byl schválen. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje program jednání dne 15. 9.2021. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 

A., Stárková M., Švelchová J.) 
PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

Zapisovatelkou dnešního jednání byla jmenována: Martina Bublíková. 

 

 

2. Volba návrhové komise  

 
Pro zpracování návrhu usnesení byla zvolena komise ve složení: Ing. Milena Stárková, 

Mgr. Jonáš Bartoš, Petr Nikodem. 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje návrhovou komisi ve složení: Ing. Milena Stárková, Mgr. 

Jonáš Bartoš, Petr Nikodem. 
Rozhodnutí zastupitelstva:   

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

3. Volba ověřovatelů zápisu 

 
Ověřovateli zápisu byli navrženi: Mgr. Čestmír Kříž, Mgr. Jana Švelchová. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schválilo ověřovateli zápisu Mgr. Čestmíra Kříže a Mgr. Janu 

Švelchovou. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 
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4. Kontrola usnesení 
 

Ke kontrole usnesení nebyly vzneseny žádné námitky, zastupitelstvo města bere na vědomí 

zprávu o kontrole usnesení, a to bez připomínek. 

 

 

 

5. Sušická nemocnice s.r.o. ústní informace jednatele 

 
Předkladatel: Bc. Jiří Vlček 

 

Bc. Jiří Vlček podal stručnou informaci o současném stavu Sušické nemocnice s.r.o. 

 

V obsáhlé diskusi vystoupili: 

Ing. Milena Stárková - upozornila na vysoké náklady nemocnice, přičemž vznesla dotaz 

na pana starostu a požádala ho o vysvětlení. Na tuto otázku reagoval Bc. Jiří Vlček. 

K tomuto bodu se dále vyjádřil pan Jiří Chejn jako člen dozorčí rady Sušické nemocnice s.r.o. 

Mgr. Ing. Arch. Karel Janda se dotazoval pana jednatele Bc. Jiřího Vlčka, jak se změnil 

rozsah péče Sušické nemocnice s.r.o. Konstatoval, že LDN je ve ztrátě již 5 měsíců a chtěl 

vědět jaké jsou finanční závazky nemocnice vůči bance. Tímto ho požádal o písemný 

podklad momentální situace v nemocnici.  Na dotaz reagoval Bc. Jiří Vlček s tím, že tato 

situace byla způsobena koronavirovou pandemií a neměla LDN tzv. klasického pacienta, 

nýbrž pacienty ,,Covidové“. 

Ing. Milena Stárková se obrátila s dotazem na pana jednatele Bc. Jiřího Vlčka, že 

nechápe, proč si nemocnice musí půjčovat peníze od banky, když má na účtu 23 mil. Kč. 

Na tento dotaz opět reagoval jednatel Sušické nemocnice s.r.o. Bc. Jiří Vlček a 

konstatoval, že v dubnu 2021 si Sušická nemocnice s.r.o. půjčila od banky poprvé, protože 

v té době ještě nebylo jasné, jaké platby přijdou na účet nemocnice. 

Z řad veřejnosti vstoupil do diskuse a řekl, že by pan jednatel měl raději 

dopředu a včas vypracovat podklady pro zastupitelstvo. Poté požádal o vysvětlení radního 

pana Pavla Haise, zda Sušická nemocnice s.r.o. přejde pod záštitu Plzeňského kraje. Na tento 

dotaz zareagoval Pavel Hais a to, že v pondělí proběhne jednání a bude zřízena pracovní 

komise. Rozsah péče vznikne až po případném rozhodnutí referenda.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informaci jednatele Sušické nemocnice s.r.o. Bc. Jiřího 

Vlčka.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 16, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 2, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 16 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Jelínek F., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer 
F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  
ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 2 (Janda K., Kroupová J.) 
OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Staněk J. 
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6. Poskytnutí účelových dotací  

 
 

Předkladatel: Ing. Vladimír Marek 

 

 

Zastupitelstvo města mělo na únorovém zasedání rozhodovat o poskytnutí účelových dotací 

společnosti Sušická nemocnice s.r.o. Jednalo se o převod finančních prostředků ve výši  

4,5 mil Kč, které poskytl Plzeňský kraj na částečné krytí provozní ztráty v období od 16. 11. 

2020 do 16. 2. 2021. Další prostředky ve výši 6.207.606,79 Kč byly potřebné pro úhradu již 

dodaných přístrojů: 

digitální skiagrafický RTG systém                                                4  835 268,-   Kč včetně DPH  

digitální barevný ultrazvukový přístroj + sondy                           1 372 606,79 Kč včetně DPH 

 

Jednání zastupitelstva bylo bohužel zrušeno z důvodu šíření koronavirové nákazy. Výše 

jmenované prostředky však bylo nutno nemocnici převést, proto rada města poskytla 

na nejbližším jednání valné hromady společnosti příplatek v celkové výši 10.707.606,79 Kč 

(v souladu se zákonem, právní oddělení Plzeňského kraje s tímto postupem souhlasilo). 

 

Na posledním jednání valné hromady společnosti Sušická nemocnice s.r.o. vznesl jednatel 

společnosti požadavek na změnu těchto příplatkových prostředků na dotaci. Zároveň vznesl 

požadavek: na poskytnutí finančních prostředků zbývajících na organizaci 1933 (z celkových 

prostředků 29 mil zbývá 7.195.813,21 Kč) formou dotace 

- na poskytnutí minimálních prostředků na pořízení dosloužilého vybavení, bez kterého není 

možné dále výkon lékařské péče provozovat (viz příloha) ve výši 4.490.310,- Kč formou 

dotace. Společnost předpokládala podat žádost o dotaci na vybavení v celkovém souhrnu cca 

30 mil Kč, dotační titul byl ale zastaven, proto společnost žádá pouze o ty nejnutnější finance 

(zbývá rozdělit celkovou částku na část investiční a část neinvestiční). 

Poskytování dotací se řídí zákonem 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech, který velmi 

podrobně stanovuje postup přidělení i vyúčtování finanční dotace. 

 

 

Postup: 

-  transformovat příplatek na účelovou neinvestiční dotaci na krytí ztráty v období 

  16. 11. 2020 - 16. 2. 2021 ve výši 4,5 mil Kč, podmíněnou zneplatněním dohody 

o příplatku ze dne 22. 2. 2021 ve výši 10.707.606,79 Kč 

-  transformovat příplatek na účelovou investiční dotaci na úhradu přístrojového vybavení 

ve výši 6.207.606,79 Kč, podmíněnou zneplatněním dohody o příplatku ze dne 22. 2. 2021 

ve výši 10.707.606,79 Kč 

-  poskytnout účelovou neinvestiční dotaci na krytí ztráty v roce 2021 ve výši 7.195.813,- Kč 

z organizace 1933 

- v případě, že zastupitelstvo města rozhodne o poskytnutí prostředků na minimální vybavení 

v požadované výši 4.490.310,- Kč je nutno tyto prostředky doplnit do organizace 1933. 

- rada města ve funkci valné hromady uzavře dodatek k dohodě o příplatku, kterým tuto 

dohodu zneplatní. 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o poskytnutí účelové neinvestiční dotace ve výši 4,5 mil Kč 

na krytí provozní ztráty související s poskytováním lůžkové péče v oboru vnitřní lékařství 

a následné lůžkové péče na území města Sušice pro společnost Sušická nemocnice s.r.o. 

Chmelenská 117, 342 01 Sušice, IČ: 08176302 a za tím účelem schvaluje smlouvu č. A-

003543 na poskytnutí této dotace a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. Uzavření 

smlouvy je podmíněno zneplatněním Dohody o příplatku ze dne 22. 2. 2021 a schválením 

rozpočtového opatření č. 52. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o poskytnutí účelové investiční dotace ve výši 6.207.606,79 Kč 

na pořízení hmotného majetku pro společnost Sušická nemocnice s.r.o. Chmelenská 117, 

342 01 Sušice, IČ: 08176302 a za tím účelem schvaluje smlouvu č. A- 003544 na poskytnutí 

této dotace a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. Uzavření smlouvy je podmíněno 

zneplatněním Dohody o příplatku ze dne 22. 2. 2021. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  
ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  
OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

                                                                                                                                                         

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o poskytnutí účelové neinvestiční dotace ve výši 7.195.813,- 

Kč na krytí provozní ztráty související s poskytováním lůžkové péče v oboru vnitřní lékařství 

a následné lůžkové péče na území města Sušice pro společnost Sušická nemocnice s.r.o. 

Chmelenská 117, 342 01 Sušice, IČ: 08176302 a za tím účelem schvaluje smlouvu číslo  

A-003640 na poskytnutí této dotace a pověřuje starostu města podpisem smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 2, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 17 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kříž Č., Lhoták J., Macháček 
J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Švelchová 

J.) 
PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 2 (Kroupová J., Stárková M.) 
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o poskytnutí účelové dotace v celkové výši 4.490.310,- Kč, 

skládající se z investiční části ve výši 1 584 495,- Kč na pořízení hmotného majetku 

a z neinvestiční části ve výši 2 905 815,- Kč na pořízení materiálového vybavení a provedení 

úprav příjmové místnosti pro společnost Sušická nemocnice s.r.o. Chmelenská 117, 342 01 

Sušice, IČ: 08176302 a za tím účelem schvaluje smlouvu č. A-003641 na poskytnutí této 

dotace a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. Uzavření smlouvy je podmíněno 

schválením rozpočtového opatření č. 53. 

 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

7. Rozpočtová opatření 

 
Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 

Rozpočtové opatření č. 34 – Ing. Jan Vošalík 

 

Navýšení organizace č. 1706 – „Kotelny K1, K2, Vojtěška - výměna kotlů PD“ 

Navrhované rozpočtové opatření č. 34 bylo předloženo k projednání na minulém jednání 

4. 8. 2021, kde nebylo schváleno. 

Vzhledem k probíhajícím pracím v kotelnách (výměna kogeneračních jednotek) a zejména 

k výraznému nárůstu cen ve stavebnictví se však jeví jako stále méně vhodné připravovat tuto 

akci až do rozpočtu 2022. V současné době máme zakázky vysoutěženy a dosažené ceny jsou 

velmi příznivé. Navíc při realizaci výměn v souběhu s probíhajícími investicemi ČEZ Energo 

výrazně zjednodušíme práce a snížíme riziko navýšení objemu prací i cen v souvislosti 

s dodatečnými pracemi. Rád bych proto požádal o nové projednání rozpočtového opatření č. 

34, dle popisu níže. 

Navržené rozpočtové opatření č. 34 řeší navýšení prostředků na rozpočtové organizaci č. 1706 

– „Kotelny K1, K2, Vojtěška - výměna kotlů PD“, kde bylo do rozpočtu města na rok 2021 

alokováno 2 mil. Kč. Částka byla stanovena při přípravě rozpočtu v loňském roce formou 

odborného odhadu na základě tehdejších cenových údajů a za předpokladu, že bude 

realizována pouze výměna kotle v kotelně Sirkařská a případné navýšení prostředků proběhne 

po vyhodnocení veřejné zakázky, na základě vysoutěžené ceny. 

Technická a projektová příprava pro realizaci výměny kogeneračních jednotek v 1Q a 2Q 

t.r. však ukázala nutnost z technických důvodů realizovat přednostně výměnu kotle v kotelně 

K2 v ul. Pravdova, neboť nebylo nalezeno vhodné technické řešení takové, aby umožnilo 

realizovat výměnu kogenerační jednotky samostatně.  

Z důvodů úspory času a prostředků navrhujeme tedy realizovat výměnu kotlů v obou 

kotelnách najednou, tedy i v kotelně Sirkařská a odpovídající navýšení prostředků 

je reprezentováno rozpočtovým opatřením č. 34.  
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Za účelem výměny kogeneračních jednotek ve 4 plynových blokových kotelnách (v ulicích 

Sirkařská, Pravdova, Na Hrázi, Kaštanová) byly uzavřeny smlouvy o nájmu nebytových 

prostor – smlouva č. A-001394-00 ze dne 3. 5. 2011, resp. dodatek č. 3 k této smlouvě ze dne 

30. 11. 2020, a smlouva č. A-001135-00 ze dne 15. 5. 2009, resp. dodatek č. 2 k této smlouvě 

ze dne 30. 11. 2020. Obě smlouvy a zejména uvedené poslední dodatky k těmto smlouvám, 

řeší podmínky pronájmu prostor a podmínky spolupráce mezi městem Sušice a ČEZ Energo, 

a.s.    

Rada města projednala návrh rozpočtového opatření č. 34 dne 12. 7. 2021. Dne 21. 7. 2021 

byla pak ukončena výběrová řízení na zakázky malého rozsahu II. kategorie, s názvem 

„Výměna kotle v kotelně Sirkařská (K1)“ – za cenu 2.885.363,70 Kč bez DPH a „Výměna 

kotle v kotelně Pravdova (K2)“ – za cenu 3.095.235,60 Kč bez DPH. Dne 26. 7. 2021 pak 

rada města projednala a schválila zadání obou zakázek (usn. č. 481 a 482) za podmínky 

schválení rozpočtového opatření č. 34. Celková cena obou zakázek je 5.980.599,30 Kč 

bez DPH. Rozpočtové opatření tedy kryje obě akce dostatečně, nevyužité prostředky budou 

v rámci konečného zůstatku zapojeny do rozpočtu roku 2022.   

Pro navýšení prostředků na organizaci č. 1706 – „Kotelny K1, K2, Vojtěška - výměna kotlů 

PD“, a to o 5,4 mil. Kč, na celkem 7,4 mil. Kč, je navrženo využít organizaci č. 98 – konečný 

zůstatek minulých let 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města revokuje své usnesení ze dne 4. 8. 2021, v bodě c) 3), kterým 

neschválilo následující: „Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 34, kterým 

se rozpočtová organizace č. 1706 – „Kotelny K1, K2, Vojtěška výměna kotlů PD“ zvýší o 5,4 

mil. Kč a o tutéž částku se zvýší rozpočtová organizace č. 98 – „Konečný zůstatek minulých 

let“.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 18 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kříž Č., Lhoták J., Macháček 

J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková 
M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  
ZDRŽELO SE: 1 (Kroupová J.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 34, kterým se rozpočtová organizace 

č. 1706 – „Kotelny K1, K2, Vojtěška výměna kotlů PD“ zvýší o 5,4 mil. Kč a o tutéž částku 

se zvýší rozpočtová organizace č. 98 – „Konečný zůstatek minulých let“. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 
J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 

A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  
ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  
OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 
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Rozpočtové opatření č. 40 – Ing. Božena Šlajsová 

 

 

Příjem příspěvku ze státního rozpočtu dle zákona č. 95/2021 Sb., o kompenzačním bonusu 

pro rok 2021 v souvislosti s krizovými opatřeními COVID_19 ve výši 1.897.275,09 Kč. Jedná 

se o bonusové období od 1. dubna 2021 do 31. května 2021.  Org. 2122 Kompenzace daní 

2021 se v příjmové části zvýší o 1.897.275,09 Kč a zároveň se o tuto částku sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 40, kterým se zvýší org. 2122 

Kompenzace daní 2021 v příjmové části o 1.897.275,09 Kč a zároveň se o stejnou částku 

sníží org. 98 Konečný zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 41 – Ing. Božena Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva práce a sociální věcí pro Sociální služby města Sušice 

na financování zvýšených provozních výdajů a dorovnání výpadků zdrojů/příjmů  

v souvislosti s epidemií COVID 19 ve výši 2.743.235,00 Kč. Jedná se o průtokovou dotaci. 

Org. 250 – Sociální služby města Sušice se povýší v příjmové i výdajové části o částku 

2.743.235,00 Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 41, kterým se org. 250 – Sociální 

služby města Sušice se povýší v příjmové i výdajové části o částku 2.743.235,00 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 
J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 

A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  
ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  
OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 
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Rozpočtové opatření č. 42 – Ing. Božena Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva práce a sociálních věcí na výkon činnosti sociálně-právní 

ochrany dětí pro rok 2021 v celkové výši 3.132.400 Kč. V rozpočtu pro rok 2021 byla na tuto 

činnost schválena částka 3.000.000 Kč. Z tohoto důvodu se zvýší org. 201 Hospodářská 

správa města v příjmové i výdajové části o částku 132.400 Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 42, kterým se zvýší org. 201 

Hospodářská správa města v příjmové i výdajové části o částku 132.400 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

 

Rozpočtové opatření č. 43 – Ing. Jan Vošalík 

 

Rozpočtové opatření č. 43, navýšení organizace č. 1906 – „Sportoviště města - opravy“. 

Navrhované rozpočtové opatření č. 43 řeší navýšení prostředků na rozpočtové organizaci 

č. 1906 – „Sportoviště města - opravy“, kde bylo do rozpočtu města na rok 2021 alokováno 

100 tis. Kč. Z této organizace by byly čerpány prostředky na úhradu dle Dohody o narovnání, 

která byla schválena radou města dne 30. 8. 2021, za podmínky schválení rozpočtového 

opatření č. 43 zastupitelstvem města. 

  Pro realizaci rozpočtového opatření č. 43, tedy navýšení prostředků na organizaci č. 1906 – 

„Sportoviště města - opravy“ o 250 tis. Kč, na celkem 350 tis. Kč, je navrženo využít 

prostředky z organizace č. 98 – „Konečný zůstatek minulých let“. 

Výše uvedená Dohoda o narovnání mezi městem Sušice a generálním dodavatelem stavby 

Bazén Sušice, společností HOCHTIEF CZ, a.s., Plzeňská 16/3217, Praha 5, 150 00, IČ: 

46678468, by měla být uzavřena ve věci výměny 5 ks stávajících jednotek na měření 

vlastností bazénové vody a na dávkování chemie pro její úpravu, dodaných v rámci stavby 

„BAZÉN SUŠICE – Přístavba a stavební úpravy zimního stadionu“. 

Zařízení po dobu provozu nevykazují provozovatelem očekávané vlastnosti, proto byla 

městem reklamována, přičemž se ale žádné ze stran nepodařilo prokázat jejich ne/funkčnost 

v rámci reklamačního řízení. Proto generální dodavatel stavby, jako řešení sporu, navrhl 

Dohodu o narovnání. 

Principem dohody je, že zařízení (5 ks jednotek pro dávkování chemie pro úpravu vody 

Potenciostatic Poolactiv) bude subdodavatelem, který tato zařízení dodal pro generálního 

dodavatele, demontováno, a zpětně odebráno, přičemž společnost JAMA, s.r.o., která 

v současné době provádí servis celé bazénové technologie, dodá jako náhradu zařízení SEKO 

VA DOS PROFESSIONAL. 
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Náklady na tuto výměnu jsou pak dohodou rozděleny tak, že 2/3 uhradí generální dodavatel, 

1/3 pak město Sušice, což je celkem 231.412,- Kč bez DPH. 

Uskutečněním dohody tak dostaneme do areálu (na všechny bazénové okruhy) nová zařízení, 

zcela funkční a provozně ověřená. Předpokládaná životnost nových jednotek pro úpravu vody 

je při správném provozování a údržbě cca 10 let a více. Zařízení je navíc modulární, pokud 

by tedy vyvstala změnou legislativy potřeba sledovat a ovládat další parametry, lze jej 

rozšířit. 

Dohodou budou vypořádány veškeré smluvní záležitosti, vztahující se ke stavbě „BAZÉN 

SUŠICE – Přístavba a stavební úpravy zimního stadionu“. 

 

Diskuse k bodu: 

Mgr. Ing. Arch. Karel Janda - dotaz, zda dodavatel by byl schopen uznat reklamaci.  

Ing. Lukáš  Hamák- reaguje na dotaz, že bude lepší, než jít do soudního sporu, zainvestovat 

do nového měrného zařízení. 

Mgr. Jitka Kroupová- vznesla otázku, zda bude dodavatelem měrného zařízení jeden a ten 

samý jako předtím.  

Ing. Lukáš Hamák-reagoval na tento dotaz s tím, že dodavatel bude někdo jiný a jiné bude i 

funkční zařízení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 43, kterým se rozpočtová organizace č. 

1906 – „Sportoviště města - opravy“ zvýší o 250 tis. Kč a o tutéž částku se zvýší rozpočtová 

organizace č. 98 – „Konečný zůstatek minulých let“. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 17, Proti: 1, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 17 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Jelínek F., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer 

F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., 
Švelchová J.) 

PROTI: 1 (Janda K.) 

ZDRŽELO SE: 1 (Kroupová J.) 
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 46 – Ing. Božena Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva školství ČR z Operačního programu výzkum, vývoj 

a vzdělávání na projekt „Šablony 2021“ pro Základní školu Sušice, Lerchova ve výši 

1.294.632,00 Kč. O částku 1.294.632,00 Kč se povýší org. 216 ZŠ Lerchova v příjmové 

i výdajové části rozpočtu. 

 

Diskuse k bodu:  

Mgr. Ing. Arch. Karel Janda požádal o výstupy z šablon – Žádost o vyhodnocení. 

Mgr. Čestmír Kříž – reagoval, že není problém přeposlat. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 46, kterým se org. 216 ZŠ Lerchova 

povýší v příjmové i výdajové části rozpočtu o částku 1.294.632,00 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
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Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 

A., Stárková M., Švelchová J.) 
PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 
 

 

Rozpočtové opatření č. 47 – Ing. Božena Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva kultury ČR z Programu regenerace městských památkových 

rezervací a městských památkových zón na rok 2021 ve výši 400.000 Kč. Org. 350 Příspěvky 

– památková péče se povýší v příjmové i výdajové části o tuto částku. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 47, kterým se zvýší org. 350 Příspěvky 

– památková péče v příjmové i výdajové části o částku 400.000 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

 
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  
ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  
OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 48 – Ing. Božena Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva pro místní rozvoj z IROP na projekt Sušice – Denní stacionář 

Klíček v celkové výši 11.382.026,95 Kč. V rozpočtu pro rok 2021 je schválena částka 

11.382.000 Kč. Proto je nutné org. 1826 Klíček-nová budova navýšit o 26,95 Kč v příjmové 

části. O stejnou částku se sníží org.98 KZ minulých let 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 48, kterým se zvýší org. 1826 Klíček-

nová budova v příjmové části o částku 26,95 Kč, o tutéž částku se sníží org. 98 KZ minulých 

let. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 
J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., Staňková 

A., Stárková M., Švelchová J.) 
PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 
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Rozpočtové opatření č. 49 – Ing. Božena Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva školství ČR z Operačního programu výzkum, vývoj 

a vzdělávání na projekt „Kreativita a iniciativa žáka = cesta k úspěchu III“ pro Základní školu 

T. G. Masaryka Sušice ve výši 971.196,00 Kč. O částku 971.196,00 Kč se povýší org. 213 

ZŠ T. G. M. v příjmové i výdajové části rozpočtu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 49, kterým se org. 213 

ZŠ T. G. Masaryka povýší v příjmové i výdajové části rozpočtu o částku 971.196 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

 

Rozpočtové opatření č. 50 – Bc. Petra Turková 

 

Spolek přátel Sušického dětského sboru žádá o dotaci na účast na světových sborových hrách 

World Choir Games Flanders v Belgii ve výši 200.000 Kč. Tato žádost je zařazena 

v programu tohoto ZM v některém z dalších bodů. Dotace tohoto druhu se poskytují z org. 

191 – Příspěvky ostatním sdružením. Schválený rozpočet org. 191, pod kap. 93 činí na rok 

2021 250.000 Kč. Aktuální zůstatek je 75.000 Kč, ale lze předpokládat, že ještě přijdou 

nějaké žádosti o dotaci (např. na pořádání maturitních plesů, oceňování bezpříspěvkových 

dárců krve, atd.).   

Vzhledem k požadované výši dotace je potřeba schválit rozpočtové opatření, kterým 

se rozpočet org. 191 o požadovanou částku navýší.  

Částku 200.000 Kč lze přesunout z org. 184 – Příspěvek zájmovým organizacím – granty, kde 

po přidělení grantů zbývá 308.000 Kč. 

Navrhujeme tedy schválit rozpočtové opatření č. 50, kterým se org. 184 Příspěvek zájmovým 

organizacím – granty sníží o 200.000 Kč a o tutéž částku se zvýší org. 191 Příspěvky ostatním 

sdružením. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 50, kterým se org. 184 Příspěvek  

zájmovým organizacím – granty sníží o 200.000,- Kč a o tutéž částku se zvýší org. 191 

Příspěvky ostatním sdružením. 

 

Paní Ing. Milena Stárková předložila protinávrh povýšit příspěvek zájmovým organizacím 

z  200.000,- Kč na 300.000,- Kč. 
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Protinávrh Ing. Mileny Stárkové 

 

 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 50, kterým se org. 184 Příspěvek  

zájmovým organizacím – granty sníží o 300.000,- Kč a o tutéž částku se zvýší org. 191 

Příspěvky ostatním sdružením. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 
Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 
PRO: 18 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

 

Rozpočtové opatření č. 51 – Ing. Božena Šlajsová 

 

Příjem dotace z rozpočtu Plzeňského kraje v rámci programu „Podpora činnosti informačních 

center na území Plzeňského kraje pro rok 2021“ na projekt „Pořízení lankového systému 

do informačního centra v Sušici“ ve výši 30.000,00 Kč. O částku 30.000,00 Kč se povýší 

org. 201 Hospodářská správa města v příjmové i výdajové části rozpočtu. 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 51, kterým se org. 201 Hospodářská 

správa města povýší v příjmové i výdajové části rozpočtu o částku 30.000,00 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 18 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 
J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 

A., Stárková M.) 

PROTI: 0  
ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  
OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Švelchová J.) 
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Rozpočtové opatření č. 52 – Ing. Vladimír Marek 

 
V souvislosti s požadavkem jednatele společnosti Sušická nemocnice s.r.o. na transformaci 

příplatku, který obsahoval i finanční prostředky poskytnuté Plzeňským krajem, na dotaci, 

je potřeba provést přeúčtování těchto prostředků do organizace 2048 - dotace PK Sušická 

nemocnice.  

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 52, kterým se org. 1933 Sušická 

nemocnice sníží o 4,5 mil. Kč a o tutéž částku se zvýší org. 2048 Dotace PK Sušická 

nemocnice – výdajová část. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 
PRO: 18 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 
NEPŘÍTOMNO: 1 (Švelchová J.) 

 

 

 

Rozpočtové opatření č. 53 – Ing. Vladimír Marek 

 

 

V souvislosti s požadavkem jednatele společnosti a doporučení valné hromady na poskytnutí 

dotace společnosti Sušická nemocnice s.r.o. na pořízení nutného vybavení je potřeba doplnit 

organizaci 1933-Sušická nemocnice o finanční prostředky ve výši 4,5 mil Kč z organizace 

98 - konečný zůstatek minulých let o stejnou částku. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 53, kterým se organizace 1933- Sušická 

nemocnice zvýší o 4,5 mil Kč a o tutéž částku se zvýší organizace 98 - konečný zůstatek 

minulých let. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 
Návrh schválen. 
Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 
PRO: 18 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 
NEPŘÍTOMNO: 1 (Švelchová J.) 
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Rozpočtové opatření č. 54 – Ing. Vladimír Marek 

Zastupitelstvo města na minulém jednání schválilo konání akce Pecha Kucha Night a k tomu 

je potřeba schválit rozpočtové opatření, kdy se do nové organizace 2124- Pecha Kucha Night 

převedou prostředky ve výši 80 tis Kč z organizace 73 - rezerva na investice a provoz. 

 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 54, kterým se nová org. 2124 Pecha 

Kucha Night povýší o 80 tis. Kč a o tutéž částku se sníží org. 73 rezerva na investice 

a provoz. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  
Pro: 13, Proti: 1, Zdrželo se: 5, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 13 (Bartoš J., Černý V., Hais P., Janda K., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Majer F., Marešová V., 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M.) 
PROTI: 1 (Jelínek F.) 

ZDRŽELO SE: 5 (Fornousová V., Macháček J., Mottl P., Naglmüllerová M., Švelchová J.) 
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

 

Rozpočtové opatření č. 55 – Ing. Božena Šlajsová 

 

Příjem dotace na úhradu výdajů souvisejících s konáním voleb do Parlamentu České 

republiky ve výši 361.000 Kč. Org. 201 Hospodářská správa města se povýší v příjmové 

i výdajové části o tuto částku. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 55, kterým se zvýší org. 201 

Hospodářská správa města v příjmové i výdajové části o částku 361.000 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 18 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staňková A., Stárková 
M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  
ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  
OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Staněk J.) 
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8. Přijetí dotace pro město Sušice – JSDHO Sušice, JSDHO Volšovy, 

JSDHO Chmelná 
 

Předkladatel: Ing. Milan Gregor 

 

1 -  Přijetí dotace pro město Sušice -  JSDHO Sušice, JSDHO Volšovy, JSDHO Chmelná 

 

Město Sušice v měsíci březnu 2021 podalo ve věci dotačního titulu "2021 Příspěvek 

na vybavení a opravy neinvestiční povahy" žádost o dotaci pro JSDHO Sušice, Chmelná 

a Volšovy.  

Sdělením Plzeňského kraje bylo zdejšímu úřadu oznámeno, že pro každou jednotku bude 

přidělena částka ve výši 30.000,-Kč. Ve věci poskytnutí uvedené dotace bude po schválení 

přijetí dotace zaslána z Plzeňského kraje k podpisu smlouva o poskytnutí dotace. Navrhuji 

proto schválit přijetí finanční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje ve výši 30.000,- Kč jako 

příspěvek na vybavení a opravy neinvestiční povahy pro město Sušice – JSDHO Sušice, 

JSDHO Volšovy a JSDHO Chmelná.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města Sušice schvaluje přijetí finanční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje 

do rozpočtu města Sušice – JSDHO Sušice, JSDHO Chmelná a JSDHO Volšovy ve výši 

30.000,-Kč pro každou jednotku a to na základě rozhodnutí Zastupitelstva Plzeňského kraje, 

které schválilo na svém zasedání dne 14. 6. 2021, číslo usnesení 257/21, poskytnutí účelové 

finanční dotace z dotačního titulu "2021 Příspěvek na vybavení a opravy neinvestiční 

povahy". Zastupitelstvo města Sušice pověřuje starostu města podpisem smluv o poskytnutí 

dotace. 

 

 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 
PRO: 18 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kříž Č., Lhoták J., Macháček 

J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková 

M., Švelchová J.) 
PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

 

 

 

2 -   Přijetí dotace pro město Sušice  

 

JSDHO Sušice Město Sušice dne 23. 8. 2021 podalo ve věci možnosti získání účelové 

neinvestiční dotace na výdaje jednotek dobrovolných hasičů obcí žádost o dotaci pro JSDHO 

Sušice a to za odbornou přípravu členů JSDHO Sušice, zásahy mimo územní obvod města 

Sušice a na vybavení a opravy neinvestiční povahy. Žádosti bylo vyhověno a výše poskytnuté 

dotace byla stanovena na 19 600,-Kč pro JSDHO Sušice.  
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Navrhuji proto schválit přijetí účelové neinvestiční dotace poskytované MV – GŘ HZS ČR 

ve výši 19.600,-Kč jako příspěvek za odbornou přípravu členů JSDHO Sušice, zásahy mimo 

územní obvod města Sušice a na vybavení a opravy neinvestiční povahy pro město Sušice – 

JSDHO Sušice.  

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města Sušice schvaluje přijetí účelové neinvestiční dotace poskytované MV – 

GŘ HZS ČR ve výši 19.600,-Kč jako příspěvek za odbornou přípravu členů JSDHO Sušice, 

zásahy mimo územní obvod města Sušice a na vybavení a opravy neinvestiční povahy pro 

město Sušice – JSDHO Sušice. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

 

3 -  Přijetí dotace pro město Sušice -  JSDHO Volšovy 

 

Město Sušice dne 23. 8. 2021 podalo ve věci možnosti získání účelové neinvestiční dotace 

na výdaje jednotek dobrovolných hasičů obcí žádost o dotaci pro JSDHO Volšovy 

a to za odbornou přípravu členů JSDHO Volšovy, zásahy mimo územní obvod města Sušice 

a na vybavení a opravy neinvestiční povahy. Žádosti bylo vyhověno a výše poskytnuté dotace 

byla stanovena na 9 600,-Kč pro JSDHO Volšovy.  

 

Navrhuji proto schválit ve věci přijetí účelové neinvestiční dotace poskytované MV – GŘ 

HZS ČR ve výši 9.600,-Kč jako příspěvek za odbornou přípravu členů JSDHO Volšovy, 

zásahy mimo územní obvod města Sušice a na vybavení a opravy neinvestiční povahy 

pro město Sušice – JSDHO Volšovy.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města Sušice schvaluje přijetí účelové neinvestiční dotace poskytované MV – 

GŘ HZS ČR ve výši 9.600,-Kč jako příspěvek za odbornou přípravu členů JSDHO Volšovy, 

zásahy mimo územní obvod města Sušice a na vybavení a opravy neinvestiční povahy 

pro město Sušice – JSDHO Volšovy.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 
J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 

A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  
ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  
OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 
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4 -  Přijetí dotace pro město Sušice -  JSDHO Chmelná 

 

Město Sušice dne 23. 8. 2021 podalo ve věci možnosti získání účelové neinvestiční dotace 

na výdaje jednotek dobrovolných hasičů obcí žádost o dotaci pro JSDHO Chmelná a to 

za odbornou přípravu členů JSDHO Chmelná, na vybavení a opravy neinvestiční povahy. 

Žádosti bylo vyhověno a výše poskytnuté dotace byla stanovena na 800,-Kč pro JSDHO 

Chmelná.  

 

 

 

Navrhuji proto schválit ve věci přijetí účelové neinvestiční dotace poskytované MV – GŘ 

HZS ČR ve výši 800,-Kč jako příspěvek za odbornou přípravu členů JSDHO Chmelná, 

na vybavení a opravy neinvestiční povahy pro město Sušice – JSDHO Chmelná.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města Sušice schvaluje přijetí účelové neinvestiční dotace poskytované MV – 

GŘ HZS ČR ve výši 800,-Kč jako příspěvek za odbornou přípravu členů JSDHO Chmelná, 

na vybavení a opravy neinvestiční povahy pro město Sušice – JSDHO Chmelná.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

 

 

9. Spolek přátel Sušického dětského sboru – žádost o dotaci 
 

Předkladatel: Bc. Petra Turková 

 

Spolek přátel Sušického dětského sboru podal dne 3. září 2021 žádost o dotaci (viz příloha) na 

účast na světových sborových hrách World Choir Games Flanders v Belgii, které proběhnou 

v termínu 3. – 7. 11. 2021. 

Vzhledem k vysokým nákladům spojeným s účastí dětského sboru na této soutěži žádá Spolek 

přátel Sušického dětského sboru o mimořádnou dotaci ve výši 200.000 Kč. 

V případě schválení požadované dotace by celková cena pro účastníka činila 6.000 Kč plus 

kapesné ve výši cca 100 EUR. Pokud dotace přidělena nebude, celková cena pro účastníka 

bude činit 10.000 Kč plus kapesné ve výši 100 EUR. 
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Na jednání ZM se dostaví také sbormistři, kteří zodpoví případné dotazy ohledně žádosti 

o dotaci a účasti na soutěži. 

 

Poskytnutá dotace by byla hrazena z org. 191, kap. 93 – viz předchozí bod – rozpočtové 

opatření č. 50. 

 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace Spolku přátel Sušického dětského sboru, 

IČ: 62630555 na účast na World Choir Games Flanders ve výši 300.000 Kč a pověřuje 

starostu města podpisem smlouvy o poskytnutí dotace. Částka bude hrazena z org. 191. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

 

10. Založení spolku Otava.Fun z.s. 
 

Předkladatel: Bc. Petra Turková 

 

Města Sušice, Horažďovice, Strakonice a Písek spolupracují od roku 2001 na společné 

propagaci oblasti Pootaví pod názvem OTAVSKÁ PLAVBA. Byla zrealizována řada 

společných aktivit, byly spravovány společné webové stránky, vydány propagační předměty 

apod. Města se snažila také samostatně vylepšovat infrastrukturu dané oblasti v rámci svých 

možností. 

 

 

 

Vzhledem k rozsáhlosti daného území napříč Jihočeským a Plzeňským krajem 

je komplikované podávání žádostí o dotace na společné aktivity, proto se města na svých 

jednáních shodla na založení spolku, který by oblast Pootaví propagoval a umožňoval 

snadnějším způsobem získávání financí pro oblast Pootaví.  

Zakladateli spolku budou města Písek, Strakonice, Horažďovice a Sušice a destinační 

společnosti Píseckem, s.r.o. a Destinace Sušicko, z.s. Nový spolek ponese název Otava.Fun 

z.s. Sídlem spolku se stane Karlova 108/30, Vnitřní Město, 397 01 Písek, tj. současné sídlo 

destinační společnosti Píseckem, s.r.o. Hlavním účelem zřízení spolku je rozvoj turistického 

ruchu v okolí Otavy. Statutárním orgánem spolku bude čtyřčlenný výbor složený z jednoho 

předsedy (Píseckem, s.r.o.), jednoho místopředsedy (Destinace Sušicko, z.s.) a dvou členů 

(starosta města Horažďovice Ing. Forman a místostarosta města Strakonice Ing. Oberfalcer). 

Funkční období předsedy, místopředsedy i členů výboru je dvouleté. Členy výboru volí 

a odvolává členská schůze. 
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Příspěvek na činnost spolku se předpokládá cca 30.000 Kč ročně za každé město, destinační 

společnosti nebudou přispívat žádnou částkou, neboť jsou zřízeny městem Písek a městem 

Sušice a budou především aktivními členy vyřizujícími dotace. 

Znění stanov prošlo poměrně důkladným vývojem a vyjadřovali se k němu advokáti všech 

4 měst. 

V příloze předkládám aktuální znění stanov. Nyní se ale ještě zapracovávají poslední drobné 

úpravy, proto vám finální verzi pošlu před jednáním ZM e-mailem. 

Smlouvu o založení spolku a stanovy musí schválit ve stejném znění zastupitelstva všech 

4 zakládajících měst a výbory obou destinačních společností. Do konce roku by měl být 

proveden zápis nového spolku u rejstříkového soudu.  

 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smlouvy o založení spolku mezi Městem Písek, 

Velké náměstí 114/3, Vnitřní Město, 397 01 Písek, IČ: 00249998, Městem Strakonice, Velké 

náměstí 2, 386 01 Strakonice, IČ: 00251810, Městem Horažďovice, Mírové náměstí 1, 341 01 

Horažďovice, IČ: 00255513, Městem Sušice, náměstí Svobody 138, 342 01 Sušice, IČ: 

00256129, Píseckem, s.r.o., Karlova 108/3, Vnitřní Město, 397 01 Písek, IČ: 04816072 a 

Destinací Sušicko, z.s., Poštovní 10, 342 01 Sušice, IČ: 09776559 dle přílohy a pověřuje 

starostu města podpisem smlouvy o založení spolku. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města souhlasí se zněním stanov spolku Otava.Fun z.s. dle přílohy. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 
J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 

A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  
ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  
OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 
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11. Schválení změny podkladu pro poskytování dotací z rozpočtu města 

Sušice na rok 2021 

 

 
Předkladatel: Bc. Ivana Kubíková 

 

Zastupitelstvo města Sušice schválilo na svém zasedání dne 16. 6. 2021 pod usnesením bod 

a) č. 5) podklady pro poskytování dotací v oblasti památkové péče z rozpočtu města Sušice na 

rok 2021. 

Z důvodů zvýšení cen stavebního materiálu, zvýšení nákladů na obnovu objektů a z důvodu 

předpokládaného většího počtu žádostí navrhujeme navýšení celkového objemu peněžních  

 

 

prostředků vyčleněných v předkládaných přílohách „Program pro poskytování dotací 

z rozpočtu města Sušice“ a „Pravidla pro žadatele a příjemce dotace z programu – Obnova 

objektů v městské památkové zóně Sušice“ o částku 400 000,- Kč. Tato částka bude čerpána 

z org. 350, Příspěvky  - památková péče.  

 

  

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje změnu podkladů pro poskytování dotací v oblasti památkové 

péče z rozpočtu města Sušice na rok 2021 dle přílohy. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

12.  Majetková agenda 

 
Předkladatel: Ing. Jaroslava Zdeňková 

 

1 -  Bezúplatný převod pozemků – Sušice II, ul. T. G. Masaryka 
V rámci majetkového vypořádání pozemků po  dokončení stavby:,,II/169 Sušice – ulice T. G. 

Masaryka“ (geometrický plán č. 3696-105/2020)  nás kontaktovala Správa a údržba silnic 

Plzeňského kraje, p.o.,  Koterovská 162, 326 00 Plzeň, IČ: 72053119, ohledně bezúplatného 

převodu pozemků z majetku Města Sušice do majetku Plzeňského kraje (ve správě Správy 

a údržby silnic Plzeňského kraje, p.o.). Jedná se o pozemky p.č. 1911/50 o výměře 2 m2, 

1911/61 o výměře 9 m2, 1911/63 o výměře 10 m2, 2254/84 o výměře 8 m2,  2254/86 o výměře 

5 m2, 2254/71 o výměře 1 m2, 2254/65 o výměře 4 m2 a 2359/36 o výměře 4 m2 vše 

v katastrálním území Sušice nad Otavou a se způsobem využití  ostatní plocha - silnice.  

Rada města usnesením č. 383 ze dne 7. 6. 2021 schválila záměr bezúplatného převodu výše 

uvedených pozemků a jeho zveřejnění na úřední desce města.  Záměr byl zveřejněn  

od 9. 6. 2021 do 25. 6. 2021, nikdo neměl připomínky. 
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Dále se jedná o bezúplatný převod z majetku Plzeňského kraje (ve správě Správy a údržby 

silnic Plzeňského kraje, p.o.)  do majetku Města Sušice pozemků p.č. 2253/24 o výměře 3 m2, 

2254/64 o výměře 36 m2, 2254/67 o výměře 131 m2, 2254/68 o výměře 1 m2, 2254/69 

o výměře 47 m2, 2254/70 o výměře 1 m2,  2254/72 o výměře 5 m2, 2254/73 o výměře 90 m2, 

2254/75 o výměře 18 m2, 2254/76 o výměře 42 m2, 2254/77 o výměře 42 m2, 2254/78 

o výměře 58 m2, 2254/79 o výměře 39 m2, 2254/80 o výměře 34 m2, 2254/81 o výměře 39 m2,  

2254/82 o výměře 121 m2, 2254/83 o výměře 8 m2, 2254/85 o výměře 4 m2, 2254/87 

o výměře 1 m2, 2254/88 o výměře 32 m2, 2254/89 o výměře 18 m2, 2254/94 o výměře 6 m2, 

2254/95 o výměře 30 m2,  2254/96 o výměře 104 m2, 2254/97 o výměře 51 m2,  2254/98 

o výměře 94 m2, 2254/99 o výměře 20 m2, 2254/103 o výměře 115 m2 a 2347/18 o výměře 31 

m2 vše v katastrálním území Sušice nad Otavou a se způsobem využití  ostatní plocha - ostatní 

komunikace. 

  

Rada města usnesením č. 502 ze dne 9.8.2021  doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o bezúplatném převodu  pozemků p.č.   1911/50 (o výměře 2 m2),  1911/61(9 m2), 1911/63 

(10 m2),  2254/84 (8 m2),  2254/86 (5 m2),  2254/71(1 m2),  2254/65 (4 m2) a 2359/36 (4 m2) 

vše v katastrálním území Sušice nad Otavou a se způsobem využití  ostatní plocha – silnice, 

z majetku Města Sušice do majetku Plzeňského kraje (ve správě Správy a údržby silnic 

Plzeňského kraje, p.o., Koterovská 162, 326 00 Plzeň, IČ: 72053119); a doporučila pověřit 

starostu města podpisem smlouvy.  

  

Rada města usnesením č. 503 ze dne 9.8.2021  doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o bezúplatném převodu  pozemků p.č. 2253/24 (o výměře 3 m2),  2254/64 (36 m2),  2254/67 

(131 m2),  2254/68 (1 m2), 2254/69 (47 m2), 2254/70 (1 m2),  2254/72 (5 m2),  2254/73 (90 

m2),   2254/75 (18 m2),  2254/76 (42 m2),  2254/77 (42 m2),  2254/78 (58 m2),  2254/79 (39 

m2),  2254/80 (34 m2), 2254/81(39 m2),   2254/82 (121 m2), 2254/83 (8 m2),  2254/85 (4 m2), 

2254/87 (1 m2),  2254/88 (32 m2),  2254/89 (18 m2),  2254/94(6 m2),  2254/95 (30 m2),  

2254/96 (104 m2),  2254/97 (51 m2),   2254/98 (94 m2),  2254/99 (20 m2),  2254/103 (115 m2) 

a 2347/18 (31 m2) vše v katastrálním území Sušice nad Otavou a se způsobem využití  ostatní 

plocha - ostatní komunikace, z majetku Plzeňského kraje (ve správě Správy a údržby silnic 

Plzeňského kraje, p.o., Koterovská 162, 326 00 Plzeň, IČ: 72053119) do majetku Města 

Sušice;  a doporučila pověřit starostu města podpisem smlouvy.   

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo rozhodlo o bezúplatném převodu  pozemků p.č. 1911/50 (o výměře 2 m2), 

1911/61 (9 m2), 1911/63 (10 m2), 2254/84 (8 m2), 2254/86 (5 m2), 2254/71(1 m2),  2254/65  

(4 m2) a 2359/36 (4 m2) vše v katastrálním území Sušice nad Otavou a se způsobem využití  

ostatní plocha – silnice, z majetku Města Sušice do majetku Plzeňského kraje (ve správě 

Správy a údržby silnic Plzeňského kraje, p.o., Koterovská 162,  Plzeň, IČ:72053119); 

a pověřuje starostu města podpisem smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  
ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 
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Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo rozhodlo o bezúplatném převodu  pozemků p.č. 2253/24 (o výměře 3 m2),  

2254/64 (36 m2),  2254/67 (131 m2),  2254/68 (1 m2), 2254/69 (47 m2), 2254/70 (1 m2),  

2254/72 (5 m2),  2254/73 (90 m2),   2254/75 (18 m2),  2254/76 (42 m2),  2254/77 (42 m2),  

2254/78 (58 m2),  2254/79 (39 m2),  2254/80 (34 m2), 2254/81(39 m2),   2254/82 (121 m2), 

2254/83 (8 m2),  2254/85 (4 m2),  2254/87 (1 m2),  2254/88 (32 m2),  2254/89 (18 m2),  

2254/94 (6 m2),  2254/95 (30 m2),  2254/96 (104 m2),  2254/97 (51 m2),   2254/98 (94 m2),  

2254/99 (20 m2),  2254/103 (115 m2) a 2347/18 (31 m2) vše v katastrálním území Sušice nad 

Otavou a se způsobem využití  ostatní plocha – ostatní komunikace, z majetku Plzeňského 

kraje (ve správě Správy a údržby silnic Plzeňského kraje, p.o., Koterovská 162, 326 00 Plzeň, 

IČ: 72053119) do majetku Města Sušice;  a pověřuje starostu města podpisem smlouvy.   

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

 

2 -  Prodej části pozemku – Červené Dvorce     
O prodej  části pozemku p.č. 65/1 (ostatní plocha - neplodná půda) v k.ú. Červené Dvorce o 

výměře cca 140 m2, podala  žádost , majitelka 

sousedního pozemku p.č. 65/4 v k.ú. Červené Dvorce. Jedná se o část pozemku, na které má 

dříví a nenachází se tam žádné sítě (vodovodní řad a telekomunikační vedení 

CETIN).                                              

Odbor výstavby a územního plánování a odbor životního prostředí MÚ Sušice nemají 

k prodeji námitky.  

 

Rada města usnesením č. 224 ze dne 12.4.2021 schválila  záměr prodeje části pozemku p. č. 

65/1 (ostatní plocha - neplodná půda) v k.ú. Červené Dvorce o výměře cca 140 m2 a jeho 

zveřejnění na úřední desce města.  Záměr byl zveřejněn od 15. 4. 2021 do 3. 5. 2021, nikdo 

neměl připomínky. Znalecký posudek stanovil cenu obvyklou ve výši 130,- Kč za m2. 

Kupující s cenou souhlasí. Kromě kupní ceny uhradí kupující i náklady spojené s prodejem, 

tj. vypracování znal. posudku, geometrického plánu, vypracování kupní smlouvy a poplatek 

za vklad do KN.  

Rada města usnesením č. 500 ze dne 9.8.2021  doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o prodeji části pozemku p. č. 65/1 (ostatní plocha - neplodná půda) v k.ú. Červené Dvorce 

o výměře cca 140 m2  za kupní cenu 130,- Kč 

za m2 a náklady spojené s prodejem; a doporučila pověřit starostu města podpisem kupní 

smlouvy.  
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji části pozemku p.č. 65/1(ostatní plocha - neplodná 

půda) v k.ú. Červené Dvorce o výměře cca 140 m2  

za kupní cenu 130,- Kč za m2 a náklady spojené s prodejem; a pověřuje starostu města 

podpisem kupní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 

A., Stárková M., Švelchová J.) 
PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

3 -  Prodej pozemků - Sušice III 
O prodej  pozemků p.č. 1807/5 -37m2 (ostatní plocha-neplodná půda), 1806/4 -6m2 (ovocný 

sad), 1807/6 - 69 m2 (ostatní plocha-neplodná půda), 1802/16 - 110 m2, 2232/31 -457 m2, 

1802/14 -63 m2, 1802/1 -40 m2, 1807/8 -10 m2, 1807/2 -43 m2 , 1807/3 -86 m2   (vše trvalý 

travní porost) 1802/12 - 7 m2, 1802/7- 28 m2 (vše ostatní plocha-neplodná půda),  1806/2 -

121m2, 1806/7 -118m2, 1806/3 -139 m2 (vše orná půda) v k.ú. Sušice nad Otavou podali 

žádost jsou vlastníky 

sousedních pozemků a chtěli by tyto pozemky zcelit pro budoucí hospodaření, zamezit 

vrůstání náletových dřevin a umožnit lepší přístup pro oplocení. V případě pozemků p.č. 

1807/5, 1806/4 a 1807/6 je důvodem odkupu lepší přístup  (budoucí vjezd) na pozemek p.č. 

1806/1, který je ve vlastnictví   

Odbor dopravy a silničního hospodářství a odbor životního prostředí MÚ Sušice nemají 

k prodeji námitky    

Odbor výstavby a územního plánování k případnému prodeji nemá námitky, ale upozorňuje, 

že ve volné neurbanizované krajině nelze stavět oplocení. Dále sděluje, že je v budoucnu 

zamýšleno provedení studie z důvodu nedostačující dopravní obslužnosti ulice Pod Stráží. 

Proto úřad územního plánování doporučuje, aby pozemky, které by v budoucnu mohly sloužit 

pro prostupnost území, nebo pro dopravní propojenost, zůstaly ve vlastnictví Města Sušice. 

Z tohoto důvodu a vzhledem k  faktu, že je třeba zachovávat přirozené plochy zeleně, které 

plní funkci ochrannou, protierozní a izolační,  doporučuje odbor majetku k případnému 

prodeji pouze pozemky p.č. 1802/1 a 1802/7; tím dojde ke scelení  pozemků p.č. 1802/17 

a 1802/13 a 1806/8. 

Rada města usnesením č. 225 ze dne 12.4.2021 schválila  záměr prodeje pozemků p.č. 

1802/1(trvalý travní porost) o výměře 40 m2 a 1802/7 (ostatní plocha - neplodná půda) 

o výměře 28 m2  v katastrálním území Sušice nad Otavou  a jeho zveřejnění na úřední desce 

města.   Záměr byl zveřejněn od 15. 4. 2021 do 3. 5. 2021, nikdo neměl připomínky. Znalecký 

posudek stanovil cenu obvyklou ve výši 13,- Kč za m2. Kupující s cenou souhlasí. Kromě 

kupní ceny uhradí kupující i náklady spojené s prodejem, tj. vypracování znal. posudku, 

vypracování kupní smlouvy a poplatek za vklad do KN.  

Rada města usnesením č. 501 ze dne 9.8.2021  doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o prodeji pozemků p.č. 1802/1 (trvalý travní porost) o výměře 40 m2 a 1802/7 (ostatní plocha-

neplodná půda) o výměře 28 m2  v katastrálním území Sušice nad Otavou 
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za kupní cenu 13,- Kč za m2 a náklady spojené 

s prodejem; a doporučila pověřit starostu města podpisem kupní smlouvy.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemků p.č. 1802/1(trvalý travní porost) o výměře 

40 m2 a 1802/7 (ostatní plocha-neplodná půda) o výměře 28 m2  v katastrálním území Sušice 

nad Otavou  za kupní cenu 13,- Kč za m2 

a náklady spojené s prodejem;  a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

 

4 -  Prodej části pozemku - Sušice III, Trocnovská ul. 
O prodej části pozemku p.č. 149/2 (ovocný sad) v katastrálním území Sušice nad Otavou 

o výměře cca 350 m2 si podali žádost 

spolumajitelé  sousedních nemovitostí p.č. 149/17 a st. 3340 se stavbou č.ev. 77 (rod. rekr.), 

kteří chtějí o tuto plochu rozšířit svůj pozemek. Částečně má tento pozemek nyní v nájmu 

(na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou 3 měsíce) jejich otec (200 m2) a část 

 dcera žadatelky (300 m2), kteří v případě prodeje chtějí nájem ukončit.    

Odbor výstavby a územního plánu MÚ Sušice nemá k případnému prodeji námitky, pozemek 

je vedený v ploše NS (plochy smíšené nezastavěného území), a není vhodné jej oplocovat. 

Pozemek se nachází ve svahu, je zarostlý a pro město nevyužitelný. Před schválením prodeje 

bylo třeba zveřejnit záměr na úřední desce města. 

Rada města usnesením č. 254 ze dne 6.4.2020  schválila  záměr prodeje části pozemku p.č. 

149/2 (ovocný sad) v k.ú. Sušice nad Otavou o výměře cca 350 m2 a jeho zveřejnění na úřední 

desce města.  Záměr byl zveřejněn od 20. 4. 2020 do 6. 5. 2020, nikdo neměl připomínky.       

Znalecký posudek stanovil cenu obvyklou ve výši 230,- Kč za m2. Kupující s cenou souhlasí. 

Kromě kupní ceny uhradí kupující i náklady spojené s prodejem, tj. vypracování znal. 

posudku, geometrického plánu, vypracování kupní smlouvy a poplatek za vklad do KN.  

 

Rada města usnesením č. 535 ze dne 30.8.2021 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o prodeji části pozemku p.č. 149/2 (ovocný sad) v katastrálním území Sušice nad Otavou 

o výměře cca 350 m2   za kupní 

cenu 230,- Kč za m2 a náklady spojené s prodejem,  a doporučila pověřit starostu města 

podpisem kupní smlouvy.  
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji části pozemku p.č. 149/2 (ovocný sad) v katastrálním 

území Sušice nad Otavou o výměře cca 350 m2 oba 

bytem Sušice, za kupní cenu 230,- Kč za m2 a náklady spojené s prodejem; a pověřuje 

starostu města podpisem kupní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

 

5 -  Prodej části pozemku - Záluží 
O prodej  části pozemku p.č. 265/19 (ostatní plocha - ostatní komunikace) v katastrálním 

území Vrabcov o výměře cca 28 m2 si podali žádost 

 majitelé sousedního rodinného domu č.p. 12 na st.p.č. 24/1 v k.ú. Vrabcov.  

Na pozemku se nachází vedení elektrické sítě NN. Předmětná část pozemku se neužívá jako 

komunikace, ale v současné době je  již součástí dvora na st. p.č. 24/1. Majitel sousedního 

pozemku st.p.č.  24/2 s prodejem souhlasí.                                        

Odbor výstavby a územního plánování MÚ a odbor dopravy a silničního hospodářství MÚ 

Sušice nemají k prodeji námitky. Před schválením prodeje bylo třeba zveřejnit záměr na 

úřední desce města. 

Rada města usnesením č. 402 ze dne 21.6.2021 schválila  záměr prodeje části pozemku p.č. 

265/19  (ostatní plocha - ostatní komunikace) v k. ú. Vrabcov o výměře cca 28 m2 a jeho 

zveřejnění na úřední desce města.  Záměr byl zveřejněn od 24. 6. 2021 do 12. 7. 2021, nikdo 

neměl připomínky.       

Znalecký posudek stanovil cenu obvyklou ve výši 160,- Kč za m2. Kupující s cenou souhlasí. 

Kromě kupní ceny uhradí kupující i náklady spojené s prodejem, tj. vypracování znal. 

posudku, geometrického plánu, vypracování kupní smlouvy a poplatek za vklad do KN.  

Rada města usnesením č. 536 ze dne 30.8.2021  doporučila  zastupitelstvu města rozhodnout 

o prodeji části pozemku p.č. 265/19 (ostatní plocha - ostatní komunikace) v katastrálním 

území Vrabcov o výměře cca 28 m2   

 za kupní cenu 160,- Kč za m2 a náklady spojené s prodejem, a doporučila pověřit 

starostu města podpisem kupní smlouvy.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji části pozemku p.č. 265/19 (ostatní plocha - ostatní 

komunikace) v katastrálním území Vrabcov o výměře cca 28 m2 

, za kupní cenu 160,- Kč za m2 a náklady spojené s prodejem; 

a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
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Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 

A., Stárková M., Švelchová J.) 
PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

6 -  Prodej části pozemku - Záluží 
O prodej  pozemku p.č. 265/1 (ostatní plocha - ostatní komunikace) v katastrálním území 

Vrabcov o výměře cca 81 m2, podal  majitel sousedního 

pozemku p.č. 263/3 v k.ú. Vrabcov. Pozemek je zatravněn a neslouží jako komunikace  

Odbor výstavby a územního plánování MÚ Sušice nemá k prodeji námitky.  

Odbor dopravy a silničního hospodářství MÚ Sušice s prodejem souhlasí, ale pouze 

s prodejem části pozemku tak, aby byla zachována minimální šíře 3,5 m komunikace 

na pozemku p.č. 265/19. 

V pozemku se nachází nefunkční vodovodní potrubí, které patřilo statku v Záluží. 

Po dohodě se žadatelem navrhujeme prodat pouze vyznačenou část pozemku o výměře cca 77 

m2 tak, aby zůstala šíře komunikace 3,5 m. Před schválením prodeje bylo třeba zveřejnit 

záměr na úřední desce města. 

Rada města usnesením č. 403 ze dne 21.6.2021 schválila  záměr prodeje části pozemku p.č. 

265/1 (ostatní plocha - ostatní komunikace) v k.ú. Vrabcov o výměře cca 77 m2 a jeho 

zveřejnění na úřední desce města.  Záměr byl zveřejněn od 24. 6. 2021 do 12. 7. 2021, nikdo 

neměl připomínky.       

Znalecký posudek stanovil cenu obvyklou ve výši 160,- Kč za m2. Kupující s cenou souhlasí. 

Kromě kupní ceny uhradí kupující i náklady spojené s prodejem, tj. vypracování znal. 

posudku, geometrického plánu, vypracování kupní smlouvy a poplatek za vklad do KN.  

Rada města usnesením č. 537 ze dne 30.8.2021  doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o prodeji části pozemku p.č. 265/1 (ostatní plocha - ostatní komunikace) v katastrálním území 

Vrabcov o výměře cca 77 m2 za kupní cenu 160,- Kč 

za m2 a náklady spojené s prodejem, a  doporučila pověřit starostu města podpisem kupní 

smlouvy.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji části pozemku p.č. 265/1 (ostatní plocha - ostatní 

komunikace) v katastrálním území Vrabcov o výměře cca 77 m2 

za kupní cenu 160,- Kč za m2 a náklady spojené s prodejem; a pověřuje starostu města 

podpisem kupní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 
J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 

A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  
ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  
OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 
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7 -  Převod pozemků pod komunikacemi od SS Jeneč – revokace usnesení 

 Rada města usnesením č. 292 ze dne 10.5.2021 doporučila  zastupitelstvu města rozhodnout 

a zastupitelstvo na svém zasedání dne 16.6.2021 usnesením č. b) 7)  rozhodlo o odkupu  

pozemků p.č. 147/4 o výměře 2570 m2  v k.ú. Divišov u Sušice, 438/1 o výměře 6001 m2    

v k.ú. Humpolec u Sušice, 241/2 o výměře 3499 m2  a 241/3 o výměře 414 m2    v k.ú. Rok, 

1098/1 o výměře 367 m2 v k.ú. Sušice nad Otavou, vše ostatní plocha - ostatní komunikace, 

z majetku ČR - Státního statku Jeneč, s.p. v likvidaci, Třanovského 622/11, Praha 6, IČ: 

00016918, do majetku Města Sušice, za cenu obvyklou v celkové výši 781.210,- Kč; 

a pověřilo starostu města podpisem smlouvy.   

S tímto jsme seznámili Státní statek Jeneč, s.p. v likvidaci, který nám (po kontrole 

ministerstva zemědělství) oznámil, že musí prodávat pozemky vždy za cenu, která je vyšší 

ve znaleckém posudku. Konkrétně u pozemku p.č. 1098/1 v k.ú. Sušice nad Otavou byla 

ve znaleckém posudku cena vyhlášková 33.960,- Kč a cena obvyklá 22.310,- Kč (ta byla 

uvedena v kupní smlouvě). Rozdíl navýšení ceny u tohoto pozemku je 11.650,- Kč a proto je 

celková kupní cenu uvedena v nové kupní smlouvě 792.860,- Kč (původně 781.210,- Kč).   

 Rada města usnesením č. 546  ze dne 30.8.2021 revokovala usnesení č. 292 ze dne 10.5.2021 

a přijala usnesení č. 547, kterým doporučila  zastupitelstvu města rozhodnout o odkupu 

pozemků p.č. 147/4 o výměře 2570 m2  v k.ú. Divišov u Sušice, 438/1 o výměře 6001 m2 

v k.ú. Humpolec u Sušice, 241/2 o výměře 3499 m2  a 241/3 o výměře 414 m2    v k.ú. Rok, 

1098/1 o výměře 367 m2 v k.ú. Sušice nad Otavou, vše ostatní plocha - ostatní komunikace, 

z majetku ČR - Státního statku Jeneč, s.p. v likvidaci, Třanovského 622/11, Praha 6,  

 

 

 

IČ: 00016918, do majetku Města Sušice, za cenu obvyklou ve výši 792.860,- Kč,- Kč; 

a doporučila pověřit starostu města podpisem smlouvy.  

      

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. b) 7) ze dne 16. 6. 2021: Zastupitelstvo města 

rozhodlo o odkupu pozemků p.č. 147/4 o výměře 2570 m2  v k.ú. Divišov u Sušice, 438/1 

o výměře 6001 m2    k.ú. Humpolec u Sušice, 241/2 o výměře 3499 m2  a 241/3 o výměře 414 

m2  v k.ú.  Rok, 1098/1 o výměře 367 m2 v k.ú. Sušice nad Otavou, vše ostatní plocha - ostatní 

komunikace, z majetku ČR - Státního statku Jeneč, s.p. v likvidaci, Třanovského 622/11, 

Praha 6, IČ: 00016918, do majetku Města Sušice, za cenu obvyklou v celkové výši 781 210,- 

Kč; a pověřuje starostu města podpisem smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  
ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o odkupu pozemků p.č. 147/4 o výměře 2570 m2  v k.ú. 

Divišov u Sušice, 438/1 o výměře 6001 m2  v k.ú. Humpolec u Sušice, 241/2 o výměře 3499 

m2  a 241/3 o výměře 414 m2    v k.ú.  Rok, 1098/1 o výměře 367 m2 v k.ú. Sušice nad Otavou, 

vše ostatní plocha - ostatní komunikace, z majetku ČR - Státního statku Jeneč, s.p. v likvidaci, 

Třanovského 622/11, Praha 6, IČ: 00016918, do majetku Města Sušice, za cenu obvyklou 

v celkové výši 792.860,- Kč;  

a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. 
Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  
Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták 

J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková 
A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

 

 

13. Pecha Kucha Night Sušice – architekt města 

 
Předkladatel: Mgr. Ing. Arch. Karel Janda 

 

Mgr. Ing. Arch. Janda Karel seznámil přítomné se záměrem uspořádání akce na téma 

architekt města Sušice, která proběhne 1. října 2021. Zároveň na tuto akci pozval všechny 

přítomné. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci a pozvánku Mgr. Ing. Arch. Karla Jandy 

k akci Pecha Kucha Night Sušice. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 
Pro: 18, Proti: 1, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 18 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., 

Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., 

Stárková M., Švelchová J.) 
PROTI: 1 (Jelínek F.) 

ZDRŽELO SE: 0  
NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Javorský P.) 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

30 

14. Diskuze 
 

V závěrečné diskusi vystoupili a svá stanoviska vyjádřili (viz záznam): 

 

Mgr. Ing. Arch. Karel Janda – vstoupil do diskuse a dotazoval se proč se má sportovní hala 

stavět právě teď, když k tomu nejsou vhodné podmínky. Jde o špatně zvolené místo určené 

k výstavbě a vůbec, že by bylo třeba zvážit výstavbu haly.  

Mgr. Jitka Kroupová- vznesla dotaz na informaci harmonogramu plánu výstavby haly. 

Bc. Petr Mottl – reagoval na tento dotaz s tím, že již dne 30. 8. 2021 proběhl na radě města 

výběr zhotovitele sportovní haly a lhůta pro odvolání právě probíhá. 

Ing. Jan Staněk- vstoupil do této diskuse s příspěvkem, že sportovní hala v našem městě  je 

potřeba a nevidí žádný důvod k odložení výstavby.  

Ing. Milena Stárková - vznesla k tomuto tématu haly 4 otázky: 

1) Za jakou cenu byl vybrán zhotovitel? 

2) Jaká byla výše dotace? 

3) Zda konečná cena obsahuje i vybavení haly a jaká je představa kolik ještě bude činit 

vybavení Kč. 

4) Zda-li město vstoupilo v jednání s Plzeňským krajem a Plzeňský kraj tak finančně přispěl 

na výstavbu sportovní haly. 

Bc. Petr Mottl  - starosta uvedl, že město nevstoupilo v jednání s Plzeňským krajem. Bývalá 

sportovní hala u Gymnazia je neštastně situována a doslova se tam tento objekt nehodí.  

Ing. Andrea Staňková- kvůli problému s umístěním haly nebude o tomto bodě hlasovat.   

Mgr. Ing. Arch. Karel Janda – předložil nový návrh na usnesení. 

 

 

Mgr. Ing. Arch. Karel Janda žádá o jmenovité hlasování!!!! 

 

Ing. Jaroslav Macháček – vznesl dotaz na tajemníka Mgr. Petra Nováka, že není vhodné 

zařazovat do závěrečné diskuse návrh na usnesení s tím, že i podklady pro zastupitelstvo byly 

zaslány pozdě. 

Mgr. Petr Novák – označil tento pokus za silně nestandardní a nevhodný zařazovat jako bod 

do diskuse pro zastupitelstvo (šlo pouze o diskusní příspěvek, který neměl usnesení.)  

Ing. Andrea Staňková – uvedla, že chtěla konstatovat to samé, co pan tajemník. Nevhodné 

takovým způsobem hlasovat. 

Mgr. Jonáš Bartoš- také uvedl, že nelze tímto způsobem hlasovat a nelze přijímat usnesení 

v rámci diskuse. 

Mgr. Jana Švelchová – máme jednací řád a je třeba ho dodržovat. Jedná se o nestandardní 

situaci a jsem proti hlasování. 

Starosta Bc. Petr Mottl – se obrátil na pana tajemníka, jak se k takové situaci mají postavit 

jako zastupitelé. 

Tajemník Mgr. Petr Novák - je silně protiobčanské dát do diskuse hlasování o tomto 

usnesení. 

Ing. Jaroslav Macháček -  opět žádá, aby se nehlasovalo o usnesení v diskusi.  

 

 

Mgr. Ing. Arch. Karel Janda stahuje bod z programu, proto o něm nebylo hlasováno. 
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Ing. Věra Marešová  - vznesla návrhy do rozpočtu na rok 2021 

Zastupitelstvo již v minulém roce souhlasilo s doplněním úschovny kol k Ubytování 

Roušarka. Mělo by to být v rozpočtu příštího roku. S realizací elektroinstalace doporučila 

doplnit možnost nabíjení kol a elektromobilů. 

V realizovaném Lesoparku Pod Kalichem je potřeba ještě opravit zděné objekty původních již 

nefunkčních studní, což není součástí akce. Záměr byl vybudovat kolem těchto studní 

naučnou cestu "Historie vodárenství v Sušici". 

Ve vztahu k probíhající změně Územního plánu Sušice navrhla dát to rozpočtu větší finanční 

částky na pořízení územních studií pro nedořešená území - lokalitu bývalého hotelu Otava a 

přilehlou část kempu, území bývalé sirkárny (např. formou soutěže o návrh a ve spolupráci s 

vlastníkem pozemků), řešení křížení železniční trati s krajskou komunikací - železniční 

přejezd - ve spolupráci s Plzeňským krajem.(nutná rychlá oprava ještě před konečným 

vyřešením). 

Bc. Petr Mottl – starosta uvedl, že železniční přejezd je již v řešení - s p. Ing. Vladimírem 

Markem. 

Akce "Bývalá kasárna Pod Kalichem" - pozemky pro RD a bytové domy. V současné době 

jsou vysoké ceny pozemků a bytů v Sušici. Poptávka velmi převyšuje nabídku. V řešeném 

území jsou některé pozemky pro RD velké. Při prodeji je málo možností ovlivnit následnou 

realizaci. Je možné, že někdo do pozemků pouze "uloží peníze" a nebude stavět, to je pro 

území škoda. Dává ke zvážení možnost přeřešení území s tím, že zůstane páteřní komunikace 

a sítě technické infrastruktury. Území by mohlo být využito intenzivněji - více bytových 

domů nebo řadové domy. Uspokojilo by se více zájemců. Zároveň by mohly být navrženy 

některé prvky nebo regulativy ve vztahu k životnímu prostředí a udržitelnému rozvoji, např. 

společné vytápění území z obnovitelných zdrojů energie. 

 

Jan Lhoták PhDr. – doplnil, že by bylo dobré zpracovat záměr na územní studii bývalého 

areálu Solo Sušice a přiklání se k Ing. Marešové. 

Mgr. Milena Naglmüllerová – pronesla, že by chtělo více se zabývat již zpracovanými 

studiemi. (Např. problém kanalizace a odpadu v lokalitě Červená.) 

Ing. Andrea Staňková - uvedla, že v lokalitě Červená je opravdu havarijní stav-plíseň, 

potkani a tímto se také přiklání k žádosti Mgr. Mileny Naglmüllerové. 

 

Občan Sušice p. Straka- poukázal na areál bývalého průmyslového objektu Solo Sušice.  

Vznesl dotaz na pana Mgr. Ing. Arch. Karla Jandu a Ing. Milenu Stárkovou – nesouhlasili 

jste s výstavbou průmyslového areálu a bojovali jste proti výstavbě v tomto areálu.  Do 

budoucna tu bude jistě bydlet více obyvatel. Kde tedy jsou podle Vašeho názoru nějaké 

možné pozemky na výstavbu průmyslového areálu, který by občany města zaměstnal. 

Mgr. Ing. Arch. Karel Janda – reagoval na tento dotaz s tím, že tento areál není určen pouze 

k bydlení. Mělo by tam vzniknout plnohodnotné město se službami. Chtěli jsme vyvolat 

jednaní s vlastníky areálu – bohužel město nemělo jednání s vlastníky na pořadu dne a to je 

mi moc líto.  Máte možnost přijít na akci Pecha Kucha Night, kde budou dva architekti, kteří 

pracujou formou studentských prací pro města a vznikají tak progresivní podněty a myšlenky 

pro rozvoj měst. Území areálu Solo je pro celé město velká příležitost.  

Bc. Petr Mottl – starosta se k tomu tématu vyjádřil -  připomněl, že areál Solo není ve 

vlastnictví města a je třeba nezapomínat na III. stranu, mimochodem uvedl, že diskuse s 

vlastníky byly.  

Mgr. Jitka Kroupová – uvedla, že se dočetla v zápisu z Rady města, že již opakovaně byla 

udělena výjimka pro počet žáků ve vícero třídách a to pro obě Mateřské školy. Chtěla se 

zeptat, zda vznikla diskuse na Radě města ohledně tohoto tématu a jestli jsme si vědomi, že je 

to opravdu výjimka, když každoročně a opakovaně tuto výjimku Rada města umožňuje, byť je 
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tam dovětek, že se nezhorší vzdělávací péče dětí. Prosí o respektování slova výjimka a 

umožnit výjimku jen ve výjimečných případech, kdy budou silnější ročníky. Uvedla, že 

zřizovatel by se měl snažit vytvořit pro tyto děti novou třídu třeba v jiném prostoru. Takový 

vysoký počet malých dětí totiž není trvale správný. Dodala, že ji mrzí, že o rozhodnutí 

nemocnice bylo rozhodnuto na městské Radě a nebylo konzultováno se zastupiteli. Závěrem 

vyzvala občany, aby v nadcházejících volbách využili svého volebního práva a možnost 

v našem městě využít připojeného referenda. 

Bc. Petr Mottl se vyjádřil k tématu výjimky.  Dodal, že výjimky ve školkách jsou naprosto 

standardní záležitost a kapacita školek je dostačující.  Dále pak uvedl, že co se týče 

nemocnice, jedná se o pronájem a ne o prodej a rozhodnutí je zcela v kompetenci městské 

rady. Informace budou zastupitelé dostávat průběžně. 

Ing. Jaroslav Macháček - vznesl informaci k akci Pecha Kucha Night, která se bude konat v 

objektu staré lékárny a zajímá ho, jaký je výhled a zda bude stačit částka 30.000,-Kč na 

zajištění této akce, aby při této akci nedošlo k úrazu, neboť budova je v havarijním stavu.  

Tajemník požádal o dodržování protiepidemických opatření a nošení roušek! 

Ing. Andrea Staňková – žádá o podání informace do příštího zastupitelstva ohledně 

kulturních památek (konkrétně se jedná o domeček a administrativní budovau v objektu 

bývalého areálu Solo Sušice) a to jakým způsobem se staráme o tyto kulturní památky. Měli 

bychom vyzvat majitele areálu, aby se o tento majetek staral a nějakým způsobem toto zajistit 

jako město.  

Ing. Milena Stárková – míní, že akce Pecha Kucha Night je velmi dobře promyšlená akce 

v centru Sušice a bude přínosem a obohacením pro město.  

 

 

 

 

 

15.  Závěr 
 

Dvacáté první zasedání zastupitelstva města ukončil starosta města Bc. Petr Mottl. 
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O v ě ř o v a t e l é : 

 

 

Ověřeno dne 22. 9. 2021                                                                     Ověřeno dne 22. 9. 2021 

    Mgr. Čestmír Kříž                                                                             Mgr. Jana Švelchová 

 

 

 

Zapsala: Martina Bublíková 

Dne: 15. 9. 2021 

 

Bc. Petr Mottl  František Jelínek 

starosta města  místostarosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




